VHBuild[™]



VHBuild[™] offers a tailor-made online workplace for construction professionals. The system links industrial practitioners including developers, architects, engineers and contractors of Two Coasts Three Regions on a virtual platform to achieve real time project management and collaboration. Instant switch between Traditional / Simplified Chinese and English user interfaces totally eliminates the problem of different encoding in the Region.

Trilingual Support

Support Traditional Chinese, Simplified Chinese and English in the same platform. Enhance the communication of multinational project partners .

Archiving

Project data archives in native formats onto DVD-ROMs to serve as back-up. Login username and password are essential to gain access for data protection and privacy.

Quick View

View documents at a glance by a single browser in slide-show mode to achieve significant time-saving. File related information are shown in the navigation bar for easy reference.

Reminder

A reminder module is added to alert users about the project status and the overdue correspondence. Moreover, an automatic email notification is generated to remind users the latest project status whenever they check emails.

Key Features	Benefits
File management and exchange module	Facilitate confidential exchange of documents, drawings, contracts and photos with advanced drawing management and searching functions. Eliminate unnecessary hard copy printing.
Project communication tools	Tools including internal circulation, email acknowledgement system, drawing mark-up with version control and team organization charts are provided to streamline communication between staff members and project partners. Project email is enhanced to increase the efficiency of document circulation coupled with new functions to handle incoming and outgoing documents via email in a more systematic manner.
Project monitoring module	Using real-time web-cam, daily progress photos and working program sharing to monitor actual site activities, schedules and progress.
Workflow process management	Pre-formulated e-forms including RFI, NCR, site inspection, etc and daily report forms are employed to enhance form creation and delivery. Status monitoring and information retrieval are significantly improved along with reducing repetitive tasks.
System administration module	System administrator is able to define permission hierarchy and implement strict access control to safeguard system security. Enterprise wide design allows user to easily monitor multiple project administration.





Tel: (852)2292-6000

www.vhbuild.com e-mail: info@vhsoft.com



VHBuild™緯衡工程網是一個將整個建築業的運作模式網絡化的系統。針對兩岸三地的建築業需求,所有業界的參與者如發展商、建築師、工程師和承建商等均可藉此系統聯繫到一個虛擬的工作平臺上,實現即時工程管理和促進資訊交流。由於 VHBuild™平臺的設計方便易用,企業所需的投資費用不高。系統内的繁簡體中文及英文文字碼轉換器,解決不同地區編碼各異的問題。

支援繁簡中文及英文

在同一平臺上全面支援繁體中文、簡體中文及英文,促進不同地區的工程人員進行溝通。

存檔/備份

可將 VHBuild 平臺上的資料以同一檔案結構刻錄於 DVD 作備份。但仍需使用用戶名稱及密碼登入,以確保數據保密。

快速瀏覽功能

以單一瀏覽器快速瀏覽文件,檔案不需逐一開啓,省時方便。檔案資料詳列於工具列中,方便用戶查閱。

合辦事務模塊

待辦事務功能讓用户可以隨時了解最新的工程項目狀態及資料。用户亦可在現有的电子郵箱中,定期收到其工程項目之最新狀態訊息。

特點	優勢
文檔管理及交換功能	在高度保安的模式下管理和交換各種電子工程文件如文檔、圖紙、合約、圖片等,大大減少打印文 件所用的紙張。
工程人員之通訊工具	爲工程參與者提供內部文件交流功能、電子郵件知會系統、先進圖紙管理、搜尋功能以及圖紙標注 功能,有效加强工程人員之間的交流合作。而新設的項目电子郵件可以利用電郵有系统地處理與項 目有關的各式文件,進一步提高VHBuild™的工程項目文件流通的效能。
工程實時監察功能	提供即時網絡視像監察系統,工程進度照片上傳及共用工作計劃工具,令企業管理人員可以隨時監 察工地實情。
流程進度控制功能	具備多種用於監管工作流程進度的標準電子表格如 RFI、NCR、SI 等供管理人員隨時填寫和審查, 另外還設有工作日誌供記錄所完成的工作,從而令管理人員隨時掌握工作流程之進度及減少重複工 序。
網上系統管理功能	系統管理人員可以設定不同的用戶權限,及利用先進的網絡保安技術控制用戶的系統登錄,確保系統高度安全。整個系統的設計更能令管理人員同時監管多項工程。





村

VHSoft Technologies

ISO27001 國際認証

VHBuild™工程網讓 企業管理人員隨時 隨地監察工地實 情。